



أهلاً وسهلاً بكم في الإصدار الواحد والعشرين للنشرة الإلكترونية لعملاء الخدمات المصرفية الشخصية المميزة - سبتمبر 2023

لأنك من عملاء الخدمات المصرفية الشخصية، نهدف إلى تزويدك بتجربة مصرفية استثنائية من خلال مجموعة من المنتجات والخدمات المصممة خصيصاً لتلبية متطلباتك المصرفية الشخصية. نسعى أن تكون علي اطلاع دائم بأحدث عروضنا الترويجية والخدمات وعروض المنتجات المصممة خصيصاً لتلبية احتياجاتك وتوقعاتك.

■ حساب Control:

تم تصميم حساب Control لتسهيل عمليات الدفع في الجهات الحكومية، وإدارة المصروفات محلياً ودولياً، بالإضافة إلى عمليات السحب النقدي من خلال مجموعة من القنوات المتنوعة. سوف يتم إصدار بطاقة سحب آلي تتيح للعميل التحكم بقنوات الاستخدام المختلفة بكل سهولة ويسر من خلال تطبيق التجاري على الهواتف الذكية أو الموقع الإلكتروني الخاص بالبنك.

مزيا حساب Control | التحكم بقنوات الصرف، يمكنك تفعيل أو إيقاف أي من القنوات التالية عبر تطبيق البنك على الهاتف:

- الاستخدام عبر أجهزة نقاط البيع
- السحب النقدي عبر أجهزة السحب الآلي
- خدمة Tap it للدفع اللائحامي
- الدفع في الجهات الحكومية
- الاستخدام خارج الكويت
- الاستخدام في بوابات الدفع الإلكتروني

■ خدمة المشاريع الصغيرة:

التجاري يسانك ويدعم مشروعك! البنك التجاري الكويتي يدعم طموحك من خلال تقديم مجموعة من الأدوات الرقمية والخدمات المصرفية الآمنة التي تساعدك على تعزيز أعمالك من خلال أحدث التقنيات والحلول التي توفر لك العديد من خيارات الدفع، مثل بوابة الدفع الإلكتروني k-net، أجهزة نقاط البيع، خدمة Quick pay وغيرها وبالتالي زيادة حجم مبيعاتك ونمو واستمرار أعمالك.

■ أكاديمية مارشيه:

لأننا نهتم بعائلتك! عملاء الخدمات المصرفية الشخصية يمكنهم الحصول على خصم 25% من أكاديمية مارشيه الرياضية لأبنائهم، وهو مركز متخصص للتطوير الرياضي للشباب يقدم مجموعة من دورات وفرص التدريب الرياضية المتنوعة، منها برامج السباحة وكرة القدم وكرة السلة والجمباز والكاراتيه التي تلبي احتياجات المتحمسين من الشباب الذين يسعون وراء التعلم والتحسين من قدراتهم ومهاراتهم. ومن خلال تقديم مجموعة واسعة من الألعاب الرياضية، تعزز الأكاديمية نهجاً شاملاً للتربية البدنية، وغرس قيم العمل الجماعي والانضباط والروح الرياضية.

■ عرض نوادي فلكس:

فلكس إكزيكوتيف للرجال وفلكس في آي بي للنساء هما الأماكن المفضلة لعشاق اللياقة البدنية. وتقدم هذه النوادي مجموعة شاملة من المرافق والخدمات لمساعدتك على تحقيق أهدافك الصحية، سواء كنت ترغب في بناء العضلات، فقدان الوزن، أو تحسين لياقتك. عملاء البريمير يمكنهم الحصول على خصم لغاية 30% في نوادي فلكس الرياضية.

■ عرض سينما فوكس ثيتر:

لأن الترفيه جزء مهم من رحلتك معنا في البنك التجاري، نقدم لك خصم 25% على تذاكر سينما فوكس ثيتر طوال أيام الأسبوع، مخصصة فقط لحاملي بطاقات السحب الآلي لحساب الخدمات المصرفية الشخصية، وحاملي بطاقات الماستركارد وورلد من الخطوط الجوية البريطانية، وحاملي بطاقات الفيزا إنفينيتي، والفيزا سيفينيتي.



Welcome to the 21st edition of the Premier Banking Newsletter - September 2023

As a Premier Banking customer, we aim to provide you with an exceptional banking experience through a set of tailor-made products and services that cater to your personal banking requirements and lifestyle. We strive to keep you updated with our latest promotions, services and product offerings that are designed especially for you to meet your needs and expectations.

■ **Control Account:**

Control Account has been designed to facilitate payments in government entities and manage expenses locally and internationally, in addition to performing cash withdrawal transactions through various channels. A Debit Card will be issued that enables the customer to use different channels easily through CBK mobile application or CBK Online.

Control Account Features | Control the channels of your expenses through activating and disabling any of the channels below via the banks mobile application:

- Point of Sale
- ATM Cash Withdrawal
- Tap it (NFC)
- Payments to Government entities
- International Payments
- Online Payment Gateway

■ **Small Business Services:**

Empowering You, Supporting your Business!

CBK supports your ambition by providing you with digital and secure banking tools to help you enhance your business by providing you with the latest payment solutions technologies, which give you numerous payment options, for example K-net payment gateway, Point of Sales machines, Quick pay service & more, thereby increasing your turnover by growing and maintaining your business.

■ **Marche Sports Academy:**

Because your family matters to us, our Premier Banking customers can now get 25% discount at Marche Sports Academy for your kids. Marche is a dedicated center for youth athletic development, offering an array of diverse sports training opportunities. The Academy provides programs in swimming, football, basketball, gymnastics, and karate, catering to young enthusiasts who are eager to learn, improve and excel. By embracing a wide spectrum of sports, the Academy fosters a comprehensive approach to physical education, promoting values of teamwork, discipline, and sportsmanship.

■ **Flex Gym:**

Flex Executive for men and Flex VIP for women are the premier destinations for fitness enthusiasts. The gyms offer a comprehensive range of amenities and services to help you achieve your health and wellness goals, whether you're looking to build strength, lose weight, or simply improve overall fitness. Premier Banking customers can get up to 30% discount at Flex Gyms.

■ **VOX Theatre Offer:**

Because your entertainment is an important part of your journey at CBK, we offer you a 25% discount off your Theatre tickets and package all week long exclusively for Al-Tijari Premier Banking cardholders, British Airways MasterCard World, Visa Infinite and Visa Signature credit cardholders.

